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I N T E R P E L A C J A
Przedmiot, temat interpelacji: Budowa nowej altany Śmietnikowej na działce nr 834/3 obręb
0010.

W imieniu Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ul. Marszałkowskiej
11 w Kielcach zwracam się z uprzejmą prośbą o pomoc w sprawie wybudowania nowej altany
śmietnikowej na działce nr 834/3 obręb 0010.

Informuję, że przedmiotową działką zarządza Przedszkole Samorządowe nr 27
w Kielcach, a altana śmietnikowa znajduje się na tej działce i korzystają z niej 4 podmioty,
w tym przedszkole. W 2017 roku nieznany sprawca podpalił pojemniki znajdujące się w altanie
co doprowadziło do jej poważnego zniszczenia. Sprawa została zgłoszona na Policję, ale
z powodu nie wykrycia sprawcy sprawa została oddalona. Z opinii Inspektora Nadzoru wynika,
że obiekt nie nadaje się do dalszego użytku, gdyż stanowi zagrożenie dla zdrowia i życia
użytkowników. Dodatkowo w chwili obecnej straszy wyglądem i bałaganem panującym wokół
„altany", gdyż pojemniki ustawione są na zewnątrz, a śmieci fruwaj ą po całej okolicy. Nie tylko
zaburza to estetykę wokół budynku, ale również wizerunek przedszkola ponosi szkodę.
Zasadnym zatem jest, aby na miejsce zniszczonej altany wybudować nową, zamykaną na klucz
altanę. Zarówno ww. wspólnota, jak i wspólnota Przelot 4 w Kielcach oraz Przedszkole
Samorządowe nr 27 są zainteresowane wykonaniem inwestycji. Koszt wykonania nowej altany
to około 18 000, 00 zł (słownie: osiemnaście tysięcy złotych) czyli po około 6000,00 zł
(słownie: sześć tysięcy złotych) od każdej ze stron. I tu pojawił się problem gdyż przedszkole
nie dysponuje środkami, które mogłyby być przeznaczyć na wykonanie altany. Zarządca
wspólnoty wystąpił z pismem do Urzędu Miasta o możliwość partycypacji w kosztach
wykonania nowej altany śmietnikowej, ale do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi. Nie
mniej jednak jeśli przedszkole dostałoby środki z przeznaczeniem na ten konkretny cel to
wszyscy zainteresowani przystąpiliby do partycypacji w kosztach inwestycji.

Bardzo proszę o pilne rozwiązanie przedmiotowej sprawy.

Z poważaniem

WICEPRZEWODNICZĄCA
dy Mif


